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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Benkő Tibor, honvédelmi miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Egyszerű és egyenest választ szeretnék, és megkérném 
önöket, hogy ne szórakozzanak velem!" 

Tisztelt Miniszter Úr!

K/8706. számon írásbeli kérdést nyújtottam be önhöz, az ön alábbi nyilakozata alapján:

"Kiemelte:  a  honvédelmi  törvény  kimondja,  hogy  a  katonai  tevékenységgel,  eszközökkel
kapcsolatos információk nem nyilvános adatok.  A képviselőknek azonban joguk van arra,  hogy
megtekintsék  az  információkat,  csak  azokról  nem  beszélhetnek."
(https://www.kormany.hu/hu/honvedelmi-miniszterium/hirek/benko-minden-eshetosegre-fel-
vannak-keszulve-az-iraki-misszioban) 

Ez alapján a következő kérdéseket tettem fel 2020. január 7-én:

"2. Honvédelmi beszerések

Előzetes kérdéseim:

1. Megtekinthetek valamennyi, 2018. május 1. után aláírt olyan szerződést, amelyre a Honvédelmi
Minisztérium közbeszerzés alóli mentesítést kért?

2. Megtekinthetem azokat a haditechnikai eszközöket, melyeket a Honvédelmi Minisztérium

közbeszerzés alóli mentesítéssel szerzett be az 1. kérdés szerint?

3. Megtekinthetem azokat az eszközöket, melyeket a HM EI Zrt. 2018. május 1. után szerzett be,
különös tekintettel a Dassault Falcon 7X business jetre?"

Az  önnel  történt  személyes  találkozót  és  beszélgetést  követően  haldéktalanul  megkezdtem  az
egyeztetést a HM illetékeseivel, akik jelezték,  hogy e-mailben írjam meg, hogy nem egyszerrre



kívánom az összes szerződést megtekinteni, az ütemezés érdekében.

A  tegnapi  napon  telefonon  érdeklődtem  a  betekintési  időpontok  kapcsán  a  HM Parlamenti
Kapcsolatok Főosztály illetékeseinél, erre ma ez a válasz érkezett öntöl:

" ...tájékoztatom  (...),  hogy  az  országgyűlési  képviselőknek  jogszabályban  meghatározott
tájékoztatás kérési lehetőségeik vannak. "

1.  Érdeklődni  szeretnék,  hogy  folytatják-e  a  csuklóztatást  vagy  kapok  egyenes  választ?
Megtekinthetem a kért szerződéseket vagy nem? IGEN/NEM - elég, ha aláhúzzák a helyes választ!

2.  Ha az  első  kérdésre  IGEN a  válasz:  Mit  kell  még ahhoz tennem,  hogy megtekinthessem a
korábban kért szerződéseket? - speciális nyomtatvány kitöltése, hivatalos levél írása önnek, esetleg
verses formában kell beadnom a kérelmet vagy videóüzenet is elég lesz?

3. Ha az első kérdésre NEM a válasz: Miért nem? Egyben tájékoztatni szeretném, hogy a CSAK
nem elégséges válasz.

Szeretném megjegyezni, hogy minden szakmai és személyes vitánk ellenére én nem felejtettem el,
hogy  ön  ÖHP  parancsnokként  milyen  szolgálatot  tett  a  hazának.  Mindazonáltal  a  mostani
hozzállása, mely lehetséges, hogy nem önkéntes, hanem az ön alatt tobzódó fideszes lányok és fiú
rendkívül rossz hatása, mélységesen megdöbbent, és ez a hozzáállás alkalmas arra, hogy lerombolja
az ön korábbi katonai pályafutásának még megmaradt pozitívumát.

Miniszter Úr!

Azért szeretném ezeket a szerződéseket megtekinteni, mert a Honvédelmi és rendészeti bizottság
alelnökeként kötelességem ellenőrizni, hogy közös adóforintjainkat jól költi-e el a kormány. Nekem
nem kell minden alkalommal elmondania, hogy a haza védelme nemzeti ügy. Az elmúlt majd két
évtizedben ezer szállal kötődtem a hadsereghez. Nekem ez fontos. Sokkal fontosabb annál, hogy
most éppen ki a miniszter vagy az államtitkár.

Budapest, 2020. január 23.

Dr. Vadai Ágnes

Országgyűlési képviselő
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